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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak, `

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42 .§ (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgybán illetéke s

minisztérium vezet őjéhez

„Továbbra is megállnak-e a Railjet vonatok Mosonmagyaróváron? ”

címmel . 2

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mosonmagyaróvár és térsége az utóbbi években jelentős fejlődésen ment keresztül, a régi ó

mára Magyarország egyik legfejlettebb gazdaságú területe . Sikereink nem csupán a térség

kiváló fekvésének, a kormányzati fejlesztéspolitikának és az itt él ők szorgalmának

köszönhetőek, hanem a város országos közlekedési hálózatokhoz való kapcsolódásának . Az

Ml autópálya és a Budapest-Bécs vasúti fővonal Mosonmagyaróvár érintésével szelik át a z

országot jelentősen növelve a város és térsége vonzerejét a lakosság és a gazdasági éle t

szereplő i számára egyaránt .

A napokban a helyi sajtóban megjelent hírek szerint 2018. január 1-jétő l kormányzati szándé k

a Budapest és Bécs között napjában hétszer közleked ő ún. Railjet vonatok állomáshelyeinek

ritkítása, a Mosonmagyaróvári megálló törlése e vonatok menetrendjéb ő l . A két főváros1



közötti vasúti közlekedés menetidejének csökkentése persze fontos feladat, ugyanakkor a

döntés katasztrofális következményekkel járna a 'helyi lakosság körében . A

Mosonmagyaróváron munkát vállaló kelet-magyarországiak és a város egyetemén hallgat ó

diákok, illetve a fővárosi egyetemekre járó mosonmagyaróváriak számára a város Budapestrő l .

a Railjet vonatok nélkül csupán átszállással, jelentősen hosszabb menetidővel lenne vasúto n

elérhető . A menetrendváltozás tehát egyaránt hat a térség társadalmi, gazdasági fejlődése

ellen .

Tisztelettel kérdezem Miniszter Urat, igazak-e a sajtóhírek, valóban született-e döntés a

Railjet vonatok mosonmagyaróvári állomásának törléséről vagy a főváros a következ ő

évben is közvetlenül elérhető marad vasúton a térségben élők számára?

Budapest, 2017 . október 4.
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